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P R O T O K Ó Ł NR III/2024 

 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Drawnie zwołanej 

na dzień 28 maja 2024 roku. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Drawnie Pan Aleksander Dementiew o godz. 905 otworzył 

sesję i po powitaniu radnych, sołtysów i zaproszonych gości poinformował, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

/Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uwagi do porządku obrad III sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr I i II. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami. 

5. Informacja PUP w Choszcznie na temat przeciwdziałania bezrobociu na terenie Gminy 

Drawno. (druk nr 7) 

6. Informacja o działalności organizacji pozarządowych. (druk nr 8) 

7. Informacja o działalności Klubów Sportowych za 2023 rok wraz ze sprawozdaniami 

finansowymi. (druki nr 9, 10, 11 ) 

8. Informacja dotycząca oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla Gminy Drawno.                 

( druk nr 12) 

9. Informacja o wysokości zadłużenia Gminy Drawno na dzień 31.12.2023 r. ( druk nr 13) 

10. Podjęcie uchwał w sprawach:  

            1/zmiany uchwały budżetowej Gminy Drawno na rok 2024, (druk nr 14) 

2/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drawno na lata 2024-2039, (druk nr 15) 

3/zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki zdrowotnej w 

zakresie szczepień profilaktycznych przeciwko grypie osób powyżej 65 roku życia 

zamieszkałych w Gminie Drawno na lato 2018-2023, (druk nr 16) 

4/zmiany Uchwały Nr XLVIII/300/2022 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 29 listopada 2022 

r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Drawno na lata 2023-

2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w 

tym trybu konsultacji. (druk nr 17) 

      11.  Wolne wnioski i zapytania.  

      12.  Zakończenie obrad III sesji Rady Miejskiej. 

 

 

Pkt 2 porządku obrad - Uwagi do porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady – zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie  

zmieniająca Uchwałę Nr II/4/2024 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie 

powołania składów osobowych Rady Miejskiej w Drawnie. (druk nr 18) 

Głosowania. 

Przewodniczący Rady zapytał, kto z radnych jest za poszerzeniem dzisiejszego porządku obrad                   

o projekt uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr II/4/2024 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia      

14 maja 2024 r. w sprawie powołania składów osobowych Rady Miejskiej w Drawnie. (druk nr 18) 
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Wyniki głosowania. 

Poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr II/4/20241. 

Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie powołania składów osobowych Rady 

Miejskiej w Drawnie (2024-05-28 09:07:39) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna 

ustawowego składu rady) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; Adam Emilianowicz; 

Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; Jolanta Kucharska; 

Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Sławomir Nowak; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Bogdan Buchajczyk; 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że porządek obrad dzisiejszej sesji został poszerzony o projekt 

uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr II/4/2024 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 14 maja 

2024 r. w sprawie powołania składów osobowych Rady Miejskiej w Drawnie. (druk nr 18) 

 

 

Pkt 3 porządku obrad - Przyjęcie protokołu z sesji nr I i II 

 

Przyjęcie protokołu z sesji Nr I 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz w 

systemie rada. 

Do protokołu nie wniesiono uwag ani poprawek. 

 

„Wobec powyższego, że nie wniesiono poprawek, protokół z sesji nr I poddaję pod głosowanie.”  

Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji Nr I ? 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – powiedział, że jest bardzo zniesmaczony sesją z dnia 14 maja br., 

ponieważ, został złamany na niej statut gminy i ustawa o samorządzie gminy. Zgodnie z § 15 zwołano 

sesję w trybie nadzwyczajnym, gdzie dostarczono materiały, w których radny Adam Emilianowicz 

jest członkiem w trzech komisjach. Wniosek podpisało czterech radnych tj. Adam Emilianowicz, 

Patryk Krykwiński i Sławomir Nowak oraz Krzysztof Bojara. Powiedział, że należy pilnować statutu. 

Została złamana ustawa, ponieważ wiceprzewodniczący rady chciał być w trzech komisjach i na 

dodatek w komisji rewizyjnej. Proponuje, aby wydrukować statut wszystkim radnym, aby się z nim 

zapoznali. W związku z powyższym powiedział, że nie przyjmuje protokołu z poprzedniej sesji rady.    

 

Więcej uwag nie było. 

 

„Wobec powyższego, że nie wniesiono poprawek, protokół z sesji nr I poddaję pod głosowanie.”  

Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji Nr I ? 

 

Wyniki głosowania. 

Przyjęcie protokołu z sesji nr I (2024-05-28 09:11:37). 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 11 - Krzysztof Bojara; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; Adam Emilianowicz; 

Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Patryk Krykwiński; Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; 

Sławomir Nowak; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 1 - Bogdan Buchajczyk; 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 2 - Agnieszka Kołodziejska; Karol Lewdański; 
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Przewodniczący Rady - stwierdzam, że protokół z sesji nr I został przyjęty większością głosów. 

 

 

Przyjęcie protokołu z sesji Nr II 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz w 

systemie rada. 

Do protokołu nie wniesiono uwag ani poprawek. 

 

„Wobec powyższego, że nie wniesiono poprawek, protokół z sesji nr II poddaję pod głosowanie.”  

Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji Nr II ? 

 

Wyniki głosowania. 

Przyjęcie protokołu z sesji nr II (2024-05-28 09:12:49)3. 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; Adam Emilianowicz; 

Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; Jolanta Kucharska; 

Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Sławomir Nowak; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 1 - Bogdan Buchajczyk; 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że protokół z sesji nr II został przyjęty większością głosów. 

 

 

Pkt 4. porządku obrad - Sprawozdanie Burmistrza między sesjami. 

 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami za okres od dnia 14.05.2024 r. do  

dnia 25.05.2024 r.  

Pytania do sprawozdania. 

Radny Bogdan Buchajczyk – prosi o informację na jaki temat odbyło się spotkanie w Urzędzie 

Marszałkowskim w sprawie Lokalnej Organizacji Turystycznej LOT Wokół Drawy. Powiedział, że 

projekt, który realizował LOT opiewał na kwotę około 8 milionów złotych z czego gmina Drawno 

otrzymała około 2 miliony złotych. Jeżeli projekt nie zostanie rozliczone to będzie trzeba zwrócić 

otrzymane środki finansowe.  

Burmistrz – powiedział, że na spotkaniu została przedstawiona obecna sytuacja organizacji. 

Powiedział, że zadeklarował pomoc organizacji w rozwiązaniu problemu.  

Radny Bogdan Buchajczyk – powiedział, że wszystko było dobrze, dopóki „życzliwi” donieśli do 

służb Agencji Bezpieczeństwa Wewnętrznego. W związku z czym od dwóch lat w organizacji jest 

kontrola, która wykazuje nieprawidłowości.  

Zapytał o spotkanie z Arnoldem Haręźlakiem – Nadleśniczym Nadleśnictwa Drawno w sprawie m.in. 

dalszej współpracy w realizacji inwestycji drogowej w ramach procedury Realizacji Inwestycji 

Drogowej (tzw. ZRID). Celem byłoby przejęcie gruntów pod drogami i ścieżkami w rejonie Drawno-

PŻM – (most drewniany), ul. Leśna i uchwalenie całego odcinka, jako drogę gminną łącznie z budową 

mostu na rzece Drawa oraz przyległej ścieżki pieszej, jako kontynuacja istniejącego odcinka do mostu 

drewnianego. 
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Burmistrz – powiedział, że wokół jeziora Grażyna jest planowana ścieżka. Część terenu przy jeziorze 

należy do Nadleśnictwa Drawno. Na spotkaniu odbyły się tylko rozmowy w powyższej sprawie. 

Natomiast żadne decyzje jeszcze nie zostały jeszcze podjęte.  

Radny Bogdan Buchajczyk – zapytał o procedurę przystąpienia do sporządzenia wniosku o 

dofinansowanie z Krajowego Programu Odbudowy na sporządzenie planu ogólnego 

zagospodarowania przestrzennego dla gminy. Powiedział, że rada obecnie pracuje nad utworzeniem 

takiego planu. 

Sekretarz Gminy – powiedziała, że zmieniły się przepisy prawne, ponieważ gmina opracowała 

Studium zagospodarowania przestrzennego. Obecnie przepisy obligują gminy do sporządzenia planów 

ogólnych. Na napisanie planu ogólnego będzie złożony wniosek na środki zewnętrzne. Projekt planu 

będzie musiał zostać przygotowani i opublikowany w biuletynie informacji publicznej do końca 2025 

roku. 

Radny Bogdan Buchajczyk – zapytała, jak się to ma do Studium, które zostało przedłużone do końca 

roku. 

Sekretarz Gminy – powiedziała, że po tym terminie będą obowiązywały plany ogólne.  

Radny Bogdan Buchajczyk – w sprawie rozpoczętej inwestycji dot. budowy Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych powiedział, że zanim rozpocznie się budowa PSZOK-u, a gdzie 

jedną z części tej inwestycji to przebudowa drogi, pod którą biegnie zapadający się rurociąg 

kanalizacyjny z przepompowni należy przed zakończeniem budowy PSZOK-u i utwardzeniem drogi 

wymienić uszkodzony rurociąg. 

Prezes Komunalnego Zakładu Usługowo-Handlowego Sp. z o.o Albert Palarczyk – powiedział, że 

jeżeli chodzi o przebudowę rurociągu tłocznego to inwestycja jest planowana tylko na odcinku od 

skrzyżowania ulicy Polnej z Kolejową do zjazdu do płyt betonowych. Usytuowane w tym miejscu 

dwa stare rurociągi są wadliwe. W związku z tym będą położone nowe rurociągi. Na ulicy Polnej 

nowy rurociąg będzie puszczony pod jezdnia metodą uciskową.  

Radny Bogdan Buchajczyk – w związku podpisaną umową na roboty budowlane i porządkowe na 

terenie dawnego cmentarza ewangelickiego prosi o przygotowanie informacji o stanie parku na dzień 

dzisiejszy oraz stan parku po przebudowie wraz ze wskazaniem, gdzie będzie usytuowana wiata 

widokowa. 

Burmistrz – powiedział, że prosi radnych o współpracę i zaangażowanie przy realizacji inwestycji w 

gminie. 

Radny Łukasz Buchajczyk – prosi o informacje na temat spotkania Burmistrza na platformie Team z 

Wojewodą Zachodniopomorskim w sprawie suszy oraz z Nadleśniczym Nadleśnictwa Drawna w 

sprawie remontu drogi do Rościna. W związku z budową rurociągu kanalizacyjnego na ulicy Polnej 

prosi o uwzględnienie przy remoncie rurociągów odprowadzający wody z pól.   

Burmistrz – w sprawie spotkania z Wojewodą Zachodniopomorskim w sprawie suszy – powiedział, 

że spotkanie z wojewodą odbyło się z udziałem burmistrzów, przedstawicieli izb rolniczych oraz 

starostów z obszaru województwa. Na spotkaniu poruszane zostały sprawy organizacyjne komisji ds. 

oszacowywania szkód w rolnictwie. Spotkanie odbyło się w sprawach anomalii pogodowych 

występujących w naszym województwie.  

Radny Łukasz Buchajczyk – powiedział, że jest powołany do Zarządu Izb Rolniczych na terenie 

gminy Drawno. Zwrócił się z apelem do rolników o składanie wniosków w sprawie skutków zalania i 
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podtopień upraw. Komisja do oszacowania szkód będzie prowadziła oględziny w terminie od dnia 10 

do dnia 12 czerwca br.   

Radny Sławomir Nowak – w sprawie spotkania dotyczącego organizacji Lokalnej Organizacji 

Turystycznej Wokół Drawy w Drawnie prosi o informację w sprawie składu zarządu organizacji.   

Burmistrz – powiedział, że nowy zarząd organizacji został wybrany oraz została wybrana komisja 

rewizyjna. Przewodniczącym organizacji został p. Zbigniew Zębala, natomiast przewodniczącym 

komisji rewizyjnej p. Bogdan Buchajczyk. Na spotkaniu poruszone zostały sprawy organizacyjne oraz 

obecna sytuacja organizacji. W sprawie szczegółowego omówienia spotkania zaprasza na do urzędu. 

Więcej pytań nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 3 do niniejszego protokołu. / 

 

Pkt 5. Porządku obrad – Informacja PUP w Choszcznie na temat przeciwdziałania bezrobociu 

na terenie Gminy Drawno. (druk nr 7) 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że pan Waldemar Raczkiewicz Dyrektor Powiatowego Urzędu 

Pracy w Choszcznie z przyczyn służbowych nie mógł uczestniczyć w dzisiejszej sesji. Przekazał, że.   

ewentualne pytania w sprawie informacji można złożyć na piśmie do biura rady.    

 

Burmistrz – powiedział, że prosi o zatwierdzenie powyższego sprawozdania. Powiedział, że liczba 

bezrobotnych na terenie gminy Drawno w porównaniu do roku poprzedniego kształtuje się na 

podobnym poziomie.  

 

Radny Bogdan Buchajczyk – powiedział, że wysokie bezrobocie w powicie choszczeńskim oraz 

województwie zachodniopomorskim stwarza duże możliwości korzystania z projektów, które  

umożliwiają zatrudnianie pracowników.   

 

Więcej pytań do informacji nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu./ 

 

Pkt 6. Porządku obrad – Informacja o działalności organizacji pozarządowych. (druk nr 8) 

Burmistrz – powiedział, że organizacje na terenie gminy działają bardzo dobrze. Organizacje 

pozarządowe poprzez swoją działalność wspomagają gminę oraz działają na rzecz mieszkańców. Prosi 

o przyjęcie powyższej informacji. 

 

Pytań do informacji nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu./ 
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Pkt 7. Porządku obrad -  Informacja o działalności Klubów Sportowych za  2023 rok wraz ze 

sprawozdaniami finansowymi. (druki nr 9, 10, 11 ) 

 

1. Ludowy Klub Sportowy Świt” Barnimie ( druk nr 9) 

Burmistrz – powiedział, że kluby sportowe na terenie gminy działają bardzo dobrze, jak najbardziej 

popiera ich działalność.  

 

Pytań do informacji nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu./ 

 

 

2. Uczniowski Klub Sportowy „Drawianka” w Drawnie (druk nr 10) 

 

Pytań do informacji nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu./ 

 

 

3. Szkolny Klub Żeglarski w Drawnie ( druk nr 11) 

 
Pan Waldemar Łojko Prezes Szkolnego Klubu Żeglarskiego w Drawnie – omówi informację o 

działalności klubu w 2023 roku. 

 

Burmistrz – powiedział, że klubu bardzo dobrze działa, dzieci chętnie uczestniczą w zajęciach. Klub 

organizuje również zajęcia dla dzieci w okresie wakacyjnym.  

 

Pytań do informacji nie było. 

 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu./ 

 

Pkt 8. Porządku obrad – Informacja dotycząca oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 

dla Gminy Drawno. ( druk nr 12) 

Pan Grzegorz Zieliński Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy społecznej w Drawnie – 

powiedział, że informacja była szczegółowo omówiona na posiedzeniach komisji. Prosi o ewentualne 

pytania do informacji.   

Pytań do informacji nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu./ 
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Pkt. 9 porządku obrad – Informacja o wysokości zadłużenia Gminy Drawno na dzień 31.12.2023 

r. ( druk nr 13) 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że informacja o zadłużeniu gminy została przedstawiona na 

posiedzeniach komisji. Prosi o ewentualne pytania do informacji. 

 

Pytania do informacji. 

 

Radny Patryk Krykwiński – proszę o wyjaśnienie co oznaczały słowa odchodzącego burmistrza, że 

zostały w kasie 3.000.000,00 złotych. Gdzie są te 3.000.000,00 złotych i na co są one przeznaczone.  

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że projekt budżetu jest przedstawiany w miesiącu listopadzie, 

następnie przed uchwaleniem  wnosi się poprawki i planuje się deficyt. Deficyt planuje się do 

pokrycia z wolnych środków, kredytów, pożyczek oraz innych przychodów. Wówczas na tym etapie 

przewiduje się, że takie wolne środki będą. Natomiast dokładna informacja jest po rozliczeniu budżetu 

na ile tych wolnych środków jest oraz na ile te wolne środki pozwolą pokryć deficyt. W związku z 

tym taka informacja jest już w miesiącu lutym po zamknięciu i rozliczeniu budżetu. Ta kwota na 

koniec 2023 roku wynosi 3.000.031,00 złotych, gdzie część z tej kwoty została zaplanowana do 

pokrycia deficytu w roku poprzednim planując ten budżet. W tym roku kwota wynosi                           

2.000.700,00 złotych. Pozostała kwota jaka pozostaje po rozliczeniu planowanego pokrycia wynosi 

1.240.000,00 złotych. W związku z długiem gminy wynoszącym 8.000.000,00 złotych, aby nie 

zaciągać kolejnego długu ponieważ jest w planie zaciągniecie kredytu na kwotę 2.000.237,00 złotych 

W trakcie roku będzie zmienione finansowanie pokrycia tego deficytu, czyli więcej zostanie 

zaangażowanych środków wolnych na spłatę zadłużenia.    

   

Więcej pytań do informacji nie było. 

   

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu./ 

 

 

Przerwa od godz. 1003 do 1017 

 

Pkt 10  porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach: 

 

1/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Drawno na rok 2024, (druk nr 14) 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. Nie 

wnosi się żadnych zmian do projektu. Prosi o zadawanie pytań do projektu uchwały. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – prosi burmistrza o wytłumaczenie z czego wynika różnica w § 2 pkt 1 i   

pkt 2 powyższego projektu uchwały. 

 

Burmistrz – powiedział, że w tej kwestii oddaje głos pani skarbnik. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – powiedział, że to burmistrz przedstawia projekt uchwały oraz deficyt 

jaki wynika z realizacji tego budżetu i to burmistrz powinien opowiedzieć o co w tym wszystkim 
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chodzi. Częściowo na to pytanie odpowiedziała pani skarbnik, natomiast burmistrz powinien się 

nauczyć i czytać budżet. Pan jest gospodarzem finansowym. 

 

Burmistrz – powiedział, że oddaje głos Pani skarbik, która wytłumaczy powyższe zmiany. 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że deficyt jest w kwocie 4 760 416,90 złotych i planujemy go pokryć 

z wolnych środków w kwocie 2 007 390,10 złotych. Kolejna kwota to 150 000,00 złotych są to 

przychody z udzielonych pożyczek jakie zostały udzielone w ubiegłym roku, a zostaną przeznaczone 

na pokrycie deficytu. Kolejna kwota to 1 656 083,00 złotych z tytułu kredytów i pożyczek zostanie 

również przeznaczona na pokrycie deficytu. Pkt 2 Przychody, które służą do pokrycia spłaty 

rozchodów, czyli wcześniej zaciągniętych kredytów. Łączną kwotę jaką przeznaczymy z przychodów 

to jest kwota 5 341 416,90 złotych. Spłata rozchodów wynosi 581 000,00 zł. jest to kwota do spłaty z 

kredytów zaciągniętych w latach wcześniejszych.  

 

Radny Bogdan Buchajczyk – powiedział, że radni zanim wezmą się za sprawy związane z 

inwestycjami to najpierw powinni nauczyć się rozumieć budżet gminy.  

 

Burmistrz - powiedział, że uwagę przyjmuje do wiadomości. 

 

Zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Drawno na rok 2024 (druk nr 14). 

(2024-05-28 10:23:51) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Sławomir Nowak; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

/Uchwała Nr III/7/2024 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. / 

 

 

2/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drawno na lata 2024-2039, (druk nr 15) 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że druk projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2024-2039 jest dostosowaniem wieloletniej prognozy finansowej do wielkości wynikających z 

budżetu na 2024 rok.  

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drawno na lata5. 

2024-2039 (druk nr 15) (2024-05-28 10:24:52) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 



9 

 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Sławomir Nowak; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

/Uchwała Nr III/8/2024 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. / 

 

 

3/ zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki zdrowotnej w 

zakresie szczepień profilaktycznych przeciwko grypie osób powyżej 65 roku życia 

zamieszkałych w Gminie Drawno na lato 2018-2023, (druk nr 16) 

 

Burmistrz Drawna – powiedział, że powyższy projekt uchwały dotyczy przedłużenia istniejącego już 

programu na lata 2024-2025. Prosi o przyjęcie powyższego projektu uchwały.  

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia gminnego programu 

profilaktyki zdrowotnej w zakresie szczepień profilaktycznych przeciwko grypie osób powyżej 65 

roku życia zamieszkałych w Gminie Drawno na lato 2018-2023 (druk nr 16) (2024-05-28 

10:26:27) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Sławomir Nowak; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr III/9/2024 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. / 

 

  

4/ zmiany Uchwały Nr XLVIII/300/2022 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 29 listopada 2022 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Drawno na lata 2023-2030 

oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym 

trybu konsultacji. (druk nr 17) 

 

Burmistrz – powiedział, że powyższy projekt uchwały wynika z przesunięcia prac na drugi kwartał 

związanych z przeprowadzeniem konsultacji w sprawie przystąpienia do Strategii Rozwoju Gminy 

Drawno na lata 2023-2030. Zmianie uległa również procedura przygotowania. W związku z tym w 

przygotowanym już projekcie Strategii Rozwoju Gminy Drawno należy nanieść stosowne zmiany i 

jeszcze raz uzyskać opinię m.in. Zarządu Województwa. W związku z tym, że bardzo długo trwają 

ustalenia z zarządem Województwa proponuje się zmienić harmonogram opracowania i konsultacji 

projektu oraz wydłużyć czas do końca 2024 r. 
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Dyskusja. 

Radny Sławomir Nowak – zapytał czy konsultacje jeszcze trwają. 

 

Burmistrz – powiedział, że konsultacje jeszcze nie zostały zakończone. 

 

Zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/300/2022 Rady Miejskiej w Drawnie z 

dnia 29 listopada 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy 

Drawno na lata 2023-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu strategii, w tym trybu konsultacji (druk nr 17) (2024-05-28 10:29:23) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Sławomir Nowak; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr III/10/2024 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. / 

 

 

5/ zmieniająca Uchwałę Nr II/4/2024 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 14 maja 2024 r. w 

sprawie powołania składów osobowych Rady Miejskiej w Drawnie.(druk nr 18)  

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że zmiana powyższego projektu uchwały wynika z tego, że 

zgodnie z art. 18a ust. 1 ustawy z o samorządzie gminnym Rada gminy powołuje komisję rewizyjną w 

skład których wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych 

pełniących funkcje przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady. 

W związku z powyższym w dniu 20.05.2024 r. Radny Adam Emilianowicz złożył rezygnację z pracy 

w Komisji Rewizyjnej.  

 

Projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały Nr II/4/2024 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 14 maja 

2024 r.  w sprawie powołania składów osobowych komisji Rady Miejskiej w Drawnie. W § 1 ust. 3 

otrzymuje brzmienie: 

 

  „3. Powołuje się Komisję Rewizyjną w składzie:  

1) Jolanta Kucharska 

2) Sławomir Nowak 

3) Agnieszka Traczyk” 

 

Dyskusja. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – zapytał radego Adama Emilianowicza czy nie powinien zrezygnować z 

funkcji wiceprzewodniczącego rady. Zapytał do której komisji zamierza jeszcze pójść. 
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Wiceprzewodniczący Rady Adam Emilianowicz – powiedział, że pan rady Bogdan Buchajczyk 

bojkotuje pracę komisji, ponieważ nie zadeklarował pracy w żadnej komisji rady co groziło, że 

komisja rozwoju społecznego i rolnictwa nie zostałaby powołana, ponieważ w składzie komisji musi 

być minimum trzech członków. Oprócz tego w naszej radzie na chwilę obecną mamy czternastu 

radnych. W związku z czym moje czynności jakie podjąłem byłem po to, aby rada mogła 

funkcjonować. Mimo wielu uporów będziemy dalej pracować zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym i statucie gminy. Radny idzie do rady gminy nie dla władnego interesu, ale tylko po to, aby 

spełnić wole mieszkańców i działać zgodnie z prawem. 

  

Radny Bogdan Buchajczyk – powiedział, że pan radny Emilianowicz ma problemy z matematyką, 

ponieważ gdyby pan był tylko w komisji rozwoju społecznego i rolnictwa, ale jeszcze w komisji 

rewizyjnej. W sprawie swojej deklaracji udziału w pracy komisji powiedział, że ma czas, aby wybrać 

komisje w której chce pracować.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Adam Emilianowicz – powiedział, że do trzech komisji rady nie złożył 

deklaracji. To co się wydarzyło w dokumentach nie jest jego deklaracją. Zadeklarował pracę w dwóch 

komisjach, ponieważ otrzymał informację, że tylko przewodniczący rady nie może być w składzie 

komisji rewizyjnej. Natomiast w chwili otrzymania takiej informacji złożył rezygnację z udziału w 

pracach w komisji rewizyjnej. Udział w trzeciej komisji jest błędem technicznym, ponieważ nie 

składał takiej deklaracji. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – powiedział, że projekt uchwały został przygotowany przez radnych, 

którzy złożyli wniosek o zwołanie sesji. Powiedział radnym, że należy się zacząć uczyć. 

 

Zamkniecie dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr II/4/2024 Rady Miejskiej w Drawnie z dnia 

14 maja 2024 r. w sprawie powołania składów osobowych Rady Miejskiej w Drawnie (druk nr 18) 

(2024-05-28 10:35:52) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Sławomir Nowak; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr III/11/2024 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. / 

 

 

Pkt. 11 Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – w związku ze spotkaniem burmistrza z przedstawicielami firmy 

Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa Gryf w sprawach organizacyjnych – zapytał na jakim etapie jest 

rozmowa z Krajowym Zasobem Nieruchomości o przejęcie działki za stodołą p. Maciąga. Krajowy 

Ośrodek Wsparcia Rolnictwa może wystąpić i oddać nieruchomość do krajowych zasobów 

nieruchomości, wówczas spółka będzie mogła to przyjąć. Chyba, że ta inwestycja budowlana będzie 

na działce, którą gmina uzyskała po pani Drużykowej,      
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- w sprawie odpowiedzi na interpelacje, które otrzymał z poprzedniej sesji – powiedział, że prosi o 

zmianę formy pisania odpowiedzi, ponieważ nic się nie zmieniło w porównaniu do poprzedniego 

burmistrza. Odpowiedzi są zdawkowe, nie merytoryczne oraz nic z nich nie wynika,      

 

- w sprawie budowy kanalizacji w Chomętowie – powiedział, że Chomętowo powinno zostać jak 

najszybciej skanalizowane, 

 

- w sprawie funkcjonowania fermy firmy Goodvalley Polska w Chomętowie – prosi o rozpoczęcie 

rozmów z firmą w sprawie przekazania działek i dalszego funkcjonowania firmy na tym terenie.   

 

Radny Tomasz Kic – złożył następujące wnioski: 

- remont rogi od cmentarz do kościoła w Brzezinach, 

- doprowadzenie wody do remizy strażackiej w Brzezinach. 

 

Radny Janusz Lewandowski – złożył następujące wnioski: 

 - wystąpienie do zarządcy linii kolejowej Drawno - Choszczno z zapytaniem jakie będą plany wobec 

linii oraz czy jest możliwość utworzenia na linii ścieżki rowerowej, 

- poprawienie nawierzchni drogi dojazdowej do przystanku kolejowego w Żółwinie. 

 

Radny Sławomir Nowak – złożył następujące wnioski: 

- utworzenie ścieżki rowerowej do Dominikowa, 

- wystąpienie do zarządcy drogi wojewódzkiej o remont drogi do Kalisza Pomorskiego. 

 

Radny Łukasz Buchajczyk – w sprawie budowy Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych 

zaproponował, aby zaplanować zakup wagi z większym tonażem, 

 

- w sprawie przebudowy ulicy Choszczeńskiej – zapytał, czy przy budowie drogi można byłoby 

obniżyć chodnik przy ośrodku zdrowia w celu umożliwiania zatrzymania się samochodu z osobą 

chorą, 

 

- w sprawie likwidacji postoju dla autobusów przy ośrodku zdrowia w Drawnie – zapytał, co jest 

zaplanowane w miejscu likwidowanego przystanku,  

 

- w sprawie przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ulic Choszczeńska i Szpitalna – zapytał, w jaki 

sposób zostaną oznakowane w tym miejscu przejście dla dzieci uczęszczających do szkoły, 

 

- w sprawie zalania ulicy Choszczeńskiej podczas ostatniej ulewy – powiedział, że przy okazji 

remontu tej ulicy należy rozwiązać problem braku odpływu wody, 

 

- w sprawie remontu ulicy Choszczeńskiej – powiedział, że należy w odpowiednim czasie zaplanować 

obwodnicę dla tej ulicy oraz ma nadzieję, że jezdnia nie będzie zwężona, ponieważ spowoduje to 

utrudnienia rolnikom, 

 

- w sprawie rozwiązania problemu na działce, gdzie jest ujęcie wody oraz składowisko odpadów 

komunalnych w Kiełpinie – powiedział, że sprawy te zostaną na pewno wyjaśnione,  

 

- w sprawie spotkania z przedstawicielami Krajowego Ośrodka Wsparci Rolnictwa – powiedział, że 

spotkanie takie zostanie zorganizowane do 15 czerwca 2024 r, 

 

- złożył wnioski o naprawę drogi do posesji p. Kockich oraz p. Maciejewskich,  

- zgłosił brak rowów melioracyjnych przy posesji p. Ciosmaka na Wiśniewie. 

 



13 

 

Radny Paweł Kasprzak - w sprawie funkcjonowania fermy firmy Goodvalley Polska w Chomętowie – 

powiedział, że jest w kontakcie z pracownikiem urzędu, który wystąpił do firmy Goodvalley Polska w 

sprawie ustalenia terminu spotkania. Spotkanie ma się odbyć w Chomętowie na początku czerwca br.    

 

Radna Jolanta Kucharska – prosi o interwencję w sprawie zawalającego się domu, który jest 

usytuowany przy drodze powiatowej w miejscowości Zatom 38. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – prosi o interwencję w sprawie systematycznego wykaszania przez firmę 

sprzątającą terenu przy ulicy Kolejowa 4 i 6, 

- złożył zapytanie do prezesa Komunalnego Zakładu Usługowo-handlowego w Drawnie - czy 

wszystkie nieruchomości pobierające wodę z sieci wodociągowej w Drawnie są opomiarowane 

wodomierzami. Jeżeli nie to w jaki sposób sprzedaż wody jest rozliczana.    

 

Pan Albert Palarczyk – powiedział, że nie wszystkie nieruchomości w gminie mają założone 

wodomierze. Jeżeli nieruchomość jest nieopomiarowana to rozliczenie jest ryczałtowe zgodnie z 

obowiązującymi przepisami.  

   

Wiceprzewodniczący Rady – zapytał, czy jeżeli rozliczenie jest ryczałtowo to na jakich zasadach 

ustalana jest liczba osób w danej nieruchomości.  

 

Pan Albert Palarczyk – powiedział, że w tej chwili mówi o nieruchomościach, a nie o lokalach. W 

lokalach są osoby, które są zgłoszone, a nieruchomości rządzą się innymi prawami. Występują 

nieruchomości, w których są lokale oraz nieruchomości rolne, gdzie pobór wody wylicza się na 

podstawie odrębnych przepisów. 

 

Poinformował, że w biurze rady jest wyłożona do wglądu dokumentacja dotycząca przebudowy drogi 

na ulicy Choszczeńskiej oraz budowy Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. 

 

Radny Łukasz Buchajczyk – w sprawie wykaszania terenu przy ulicy Kolejowej – zapytał, o którą 

firmę sprzątająca chodzi,   

 

Wiceprzewodniczący Rady – powiedział,  że pismo w tej sprawie zostało złożone do urzędu. Na 

chwilę obecną jeszcze nie otrzymał informacji w tej sprawie. 

 

Radny Łukasz Buchajczyk – wnioskuje o interwencję do zarządcy drogi powiatowej w sprawie 

wykoszenia poboczy i wycinkę drzew na zakręcie z Chomętowa w kierunku Dominikowa. 

 

Radny Sławomir Nowak – popiera wniosek radnego Łukasza Buchajczyka dotyczący wykoszenia 

drogi powiatowej z Chomętowa do Dominikowa. 

 

Radna do Powiatu Małgorzata Buchajczyk – prosi o wskazanie firmy sprzątającej na terenie Drawna, 

która nie wywiązuje się z wykaszania terenu, 

- w sprawie remontu drogi wojewódzkiej – powiedziała, że właściwym byłoby, aby rada podjęła 

uchwałę w sprawie remontu wskazanej drogi. 

 

Sołtys Jan Kuźmiński  

- w sprawie zakupu wagi do Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych – powiedział, że 

waga powinna być na co najmniej 40 ton, 

-  w sprawie powołania komisji rewizyjnej - powiedział, że ma wątpliwości czy komisja została 

powołana zgodnie z prawem, 

- w sprawie sprzedanego terenu od rzeki Bagnicy do ulicy Energetyków – powiedział, że teren został 

sprzedany przez gminę, obecnie nie ma tam żadnej drogi dojazdowej, w razie jakiegokolwiek 

wypadku straż pożarna ani pogotowie nie dojedzie na miejsce, 
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- prosi radnych o zajęcie się tematem sprzedaży budynku po byłym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym w Niemieńsku.   

   

Burmistrz – powiedział, że wiele spraw dotyczących min. czystości i poprawy estetyki w gminie jest 

już realizowanych, 

 

- w sprawie sprawozdania burmistrz z działalności między sesjami – powiedział, że taka forma 

przygotowania sprawozdania jest praktykowana od czternastu lat. Jest to krótka informacja burmistrza 

z podjętych czynności za dany okres. Jeżeli są jakiekolwiek uwagi do sprawozdania to zaprasza na 

rozmowę do urzędu, 

 

- w sprawie spotkania z przedstawicielami firmy Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa Gryf w 

sprawach organizacyjnych, kanalizacji Chomętowa oraz funkcjonowania fermy firmy Goodvalley 

Polska w Chomętowie – powiedział, że odpowiedzi na powyższe pytania udzieli na piśmie, 

 

- w sprawie drogi do cmentarza i doprowadzenia wody do remizy strażackiej w Brzezinach -

powiedział, że powyższe wnioski w pierwszych dniach działalności burmistrza zostały przekazane do 

realizacji, 

 

- w sprawie wniosku do Polskich Kolei Państwowych o możliwość utworzenia ścieżki rowerowej na 

linii Drawno -Choszczno – powiedział, że w pierwszej kolejności należy w tej sprawie przeprowadzić 

konsultacje z mieszkańcami, 

 

- w sprawie remontu dróg dojazdowych na posesje i kolonie oraz remontu drogi dojazdowej do 

przystanku kolejowego w Żółwinie – powiedział, zostanie sporządzony harmonogram naprawy dróg 

gminnych, 

 

- w sprawie remontu drogi Drawno - Kalisz Pomorski – powiedział, że w sprawie remontu drogi 

odbędzie się spotkanie z burmistrzem Kalisza Pomorskiego . 

 

- w sprawie zakupu wagi do Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych – powiedział, że 

wniosek o zwiększenie tonażu wagi zostanie przekazany kierownikowi referatu planowani i ochrony 

środowiska, 

 

- w sprawie budowy postoju karetek na ulicy Choszczeńskiej – powiedział, że zaprasza do urzędu w 

celu zapoznania się z planem inwestycji oraz zgłaszać ewentualne uwagi do projektu, 

 

- w sprawie utworzenia obwodnicy ulicy Choszczeńskiej na czas remontu ulicy – powiedział, że 

remont tej ulicy będzie wyglądał tak, że najpierw będzie robiony jeden pas ulicy, a następnie drugi .W 

trakcie remontu będzie funkcjonowała częściowa sygnalizacja świetlna, 

 

 - w sprawie wysypiska śmieci w Kiełpinie oraz w sprawie zawalającego się domu, który jest 

usytuowany przy drodze powiatowej w miejscowości Zatom 38 – powiedział, że sprawy zostaną 

przekazane do realizacji,  

 

- w sprawie wniosków dotyczących spraw porządkowych tj. wykaszanie poboczy, wycinki krzewów 

itp. – powiedział, że prosi o cierpliwość, ponieważ w gminie jest bardzo dużo do zrobienia. 

 

Poinformował, że na stronie internetowej urzędu będzie uruchomiony System Zgłoszeń dla 

mieszkańców. 

 

- w sprawie wykoszenia poboczy i wycinki drzew na zakręcie z Chomętowa w kierunku Dominikowa 

– powiedział, że sprawa została już zgłoszona do zarządcy drogi, 
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- w sprawie sprzedanego terenu od rzeki Bagnicy do ulicy Energetyków – powiedział, że 

przedmiotowa działka została sprzedana dawno temu, obecnie nowi właściciele chcą zagospodarować 

ten teren. Powiedział, że będzie rozmawiał z właścicielami działki, aby przejście przy jeziorze było 

dostępne, 

 

-  w sprawie sprzedaży budynku Ośrodka Szkolno-Wychowawczym w Niemieńsku – powiedział, że 

jako gospodarzowi gminy zależy, aby ośrodek trafił w dobre ręce. Budynek obecnie należy do 

Starostwa Powiatowego w Choszcznie, dlatego też nie będzie wchodził w jego kompetencje. 

 

Na pozostałe pytania odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – w sprawie sprzedaży budynku Ośrodka Szkolno-Wychowawczym w 

Niemieńsku – zapytał, czy mieszkańcy z tego terenu korzystają z ujęcia należącego do ośrodka, 

  

Burmistrz -   powiedział, że sprawa podłączenia wody w Niemieńsku nie jest rozwiązana. W tej 

sprawie będzie rozmawiał ze starostą choszczeńskim. 

 

Radny Łukasz Buchajczyk – powiedział, że mieszkańcy, radni i wędkarze powinni podjąć działania 

ratujące jezioro, które zarasta. 

 

Burmistrz – powiedział, że urząd podejmie również działania, aby wyeliminować spuszczanie 

ścieków do jeziora. 

     

Przewodniczący Rady – powiedział, że następne posiedzenie Rady jest zaplanowane na dzień                     

27 czerwca br. 

 

 

Pkt. 12 porządku obrad - Zakończenie obrad III sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady – wobec wyczerpania porządku zamykam obrady III sesji Rady Miejskiej w 

Drawnie. Godz. 905. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                                          Przewodniczył: 

Dorota Maciejewska                                                                                  Aleksander Dementiew 

 

Szczegółowy przebieg sesji jest dostępny na stronie www.drawno.pl w zagadce System Rada.  


